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Protokół nr 223/2010 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 
z dnia 02.07.2010 r. 

 
 
Obecni – wg listy obecności 

Posiedzeniu przewodniczył Starosta p. Ryszard Wenta 
 

Porządek posiedzenia: 
  
1) Spotkanie z Dyrektorami szkół ponadgimnazjalnych dotyczące stanu 

naboru. 
2) Sprawy wniesione przez naczelników wydziałów i kierowników referatów. 
3) Sprawy różne. 

4) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu nr 222/2010  
 

Ad-1) 
 
Posiedzenie Zarządu Powiatu poprzedzone było spotkaniem z dyrektorami 

szkół ponadgimnazjalnych dotyczącym stanu naboru do szkół na rok szkolny 
2010/2011 - tej części przewodniczył Wicestarosta p. Wiktor Tyburski. 

Wicestarosta po powitaniu rozdał dyrektorom szkół i omówił meldunek  
z przebiegu rekrutacji na dzień 02.07.2010 na godz. 15 oraz zestawienie 
kandydatów, którzy nie dostali się do systemu (nigdzie nie przyjętych łącznie 

146 osób) – załącznik nr 1 a i b. 
Według zestawienia pozostały wolne miejsca w nw. szkołach: 
– Zespól Szkół Ogólnokształcących nr 2 w Lęborku – 14 wolnych miejsc;  

– Zespól Szkół Ekonomiczno - Handlowych w Lęborku – 9 wolnych miejsc;  
– Zespól Szkół Gospodarki Żywnościowej i Agrobiznesu w Lęborku – 13 

wolonych miejsc;  
– Zespól Szkół Mechaniczno - Informatycznych w Lęborku – 19 wolnych 

miejsc;  

– Powiatowe Centrum Edukacyjne - ZSP Lęborku – 40 wolnych miejsc.  
Wicestarosta poinformował, że w niewielkim tylko stopniu można liczyć na 

zapełnienie wolnych miejsc w oddziałach kandydatami z listy nigdzie nie 
przyjętych, gdyż nie posiadamy informacji o ich stopniu gotowości nauki  
w naszych szkołach i dostarczenia oryginałów świadectw.  

 Dyrektorzy w oparciu o powyższe dane przedstawili swoje stanowiska 
w tej sprawie. 
Jako pierwszy głos zabrał Dyrektor Zespołu Szkół Ekonomiczno – 

Handlowych w Lęborku p. Grzegorz Popin, który poinformował, że posiada 
informację, że 8 osób, które złożyły podania do szkoły znajduje się na liście 

nie zakwalifikowanych (z uwagi na punktację). Posiada też listę 12 osób 
(rezerwowych) deklarujących naukę w ZSE-H w Lęborku. 
Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 2 w Lęborku p. Marek Biały 

nadmienił, że również posiada listę osób (rezerwowych) deklarujących naukę 
w jego szkle, z tym , że są to nazwiska pojawiające się również na listach 
pozostałych powiatowych szkół – tylko 2 osoby z tej listy są „nigdzie nie 

zakwalifikowane”. 
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Dyrektor Zespołu Szkół Gospodarki Żywnościowej i Agrobiznesu w Lęborku 

p. Małgorzata Bresler przedstawiła kolejno sytuację w oddziałach swojej 
szkoły : 

– technik informatyk – pełny nabór + 2 osoby oczekujące i 9 
przygotowujących się do egzaminów poprawkowych; 

– technik agrobiznesu – 3 wolne miejsca, przy 3 uczniach oczekujących i 6 

przygotowujących się do egzaminów poprawkowych; 
– technik technologii żywności – 4 wolne miejsca, przy 2 osobach 

niepromowanych, 5 oczekujących i 9 przygotowujących się do egzaminów 
poprawkowych; 

– technik ekonomista – 3 wolne miejsca, przy 2 osobach niepromowanych, 

– technik hotelarstwa – 2 wolne miejsca, przy 1 uczniu oczekującym na 
przyjęcie. 

Dyrektor Zespołu Szkół Mechaniczno – Informatycznych w Lęborku  

p. Ryszard Rozwadowski poinformował, że w zawodzie technik mechanik 
dodatkowo 2 uczniów potwierdziło wolę nauki, ale występuje jeszcze spore 

zainteresowanie tą klasą.  
Dyrektor Powiatowego Centrum Edukacyjnego – ZSP w Lęborku p. Artur 
Obolewski wyjaśnił, że w klasach technikalnych w technikum organizacji 

usług gastronomicznych 2 osoby znajdują się na liście nigdzie nie przyjętych, 
1 osoba oczekuje na przyjęcie, w klasie technikum budownictwa 2 osoby 

przygotowują się do egzaminów poprawkowych. W klasach zawodowych 
natomiast jest 16 osób przygotowujących się do egzaminów poprawkowych 
11 osób jest niezakwalifikowanych – oczekujących, gdyż z niewiedzy nie 

potwierdzili wyboru. 
 Wicestarosta zauważył że biorąc pod uwagę powyższe wyjaśnienia  
wynika, że z listy 146 kandydatów nigdzie nie przyjętych naukę w naszych 

szkołach deklaruje ok. 79 osób. Biorąc pod uwagę liczbę wolnych miejsc  
w szkołach z arytmetyki wynika, że należałoby zlikwidować 1 oddział (jeżeli 

potem zaistniałaby taka potrzeba będzie można go ponownie utworzyć).  
Dyrektor Powiatowego Centrum Edukacyjnego – ZSP w Lęborku p. Artur 
Obolewski poinformował, że chciałby utrzymać dotychczasowe kierunki 

kształcenia w klasach technikalnych, ze względu na potrzeby rynku pracy.      
 

Ad-2) 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych p. Elżbieta Rabenda 

przedstawiła: 
 
1) 14 projektów uchwał Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie powołania 

Komisji Egzaminacyjnej do przeprowadzenia postępowania 
egzaminacyjnego dla, nauczycieli ubiegających się o awans zawodowy na 

stopień nauczyciela mianowanego. 
– dla Pani Małgorzaty Gębarowskiej 
– dla Pana Sylwestra Kustusza 

– dla Pani Anetty Lewnej 
– dla Pani Agnieszki Majtczak, 
– dla Pani Jolanty Małszyckiej, 

– dla Pani Ewy Młodzińskiej, 
– dla Pana Krzysztofa Piwki,, 

– dla Pani Katarzyny Pohl, 
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– Pani Magdaleny Ponarad, 

– Pani Anny Ramczyk, 
– dla Pani Sylwii Strupińskiej, 

– Pani Sylwii Szykut, 
– Pana Grzegorza Tracewicza, 
– dla Pani Magdaleny Waleśkiewicz, 

Zarząd przyjął projekty uchwał nadając im numerację od 334-347/2010. 
/3 głosy za, 2 osoby nieobecne na posiedzeniu/ 

 
2) wniosek o określenie wysokości stawek za umowy o dzieło dla ekspertów 

biorących udział w pracach komisji egzaminacyjnych. Naczelnik 

Wydziału poinformowała, że w ubiegłym roku stawka ta wynosiła 66 zł.  
Zarząd postanowił pozostawić wysokość stawek na poziomie roku 
ubiegłego + zwrot kosztów delegacji na poziomie przejazdu liniami PKP 

kl.II.    
/3 głosy za, 2 osoby nieobecne na posiedzeniu/ 

 
Sekretarz Powiatu p. Danuta Mikołajczyk przedstawiła 
 

1) informację, iż przygotowany przez Wydział Ochrony Środowiska raport                
z realizacji programu ochrony Środowiska dla Powiatu Lęborskiego za lata 

2008-2009 podlega zatwierdzeniu przez Radę Powiatu Lęborskiego.  
 Zarząd wobec tej informacji postanowił zająć się sprawą przed sesja po 
przerwie wakacyjnej.  

 
2) wniosek Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Lęborku o zgodę na 

wykorzystanie rezerwy powstałej w wyniku oszczędności w ramach 

rozstrzygnięcia przetargu na dokumentację projektową przebudowy dróg 
powiatowych nr 1320G, 1324G i 1326G o łącznej długości 11,033km na 

terenie Gminy Cewice.  
Na zadanie zaplanowano kwotę 300.000 zł, koszt dokumentacji po 
przetargu wyniósł 113.460 zł. Wobec powyższego z zaplanowanej kwoty 

pozostało 186.540 zł oszczędności - propozycja wykorzystania kwoty                 
w załączeniu załącznik nr 2 

  Zarząd wyraził zgodę na dokonanie proponowanych przesunięć                
w wydatkach.  

 /3 głosy za, 2 osoby nieobecna na posiedzeniu/ 

 W odniesieniu do pkt. 4 dotyczącego materiałów na zatokę autobusową 
przy drodze powiatowej nr 1318G w Bąsewicach w kwocie 5.600 zł Zarząd 
uznał, że wydatek ten winien zostać sfinansowany ze środków własnych 

ZDP w Lęborku.  
/3 głosy za, 2 osoby nieobecna na posiedzeniu/ 

 
3) propozycję wykorzystania oszczędności z projektu pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1306G, długość 10,780 km na trasie Szczenurze – Granica 

Powiatu Lęborskiego w ramach RPO WP w kwocie ok. 3.372,12 zł  
z przeznaczeniem na promocję zakończenia realizacji projektu.  
 Zarząd przychylił się do propozycji  

/3 głosy za, 2 osoby nieobecna na posiedzeniu/ 
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Ad-3) 

 
Protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego:  

– nr. 222/2010 z dnia 29.06.2010 r.- został przyjęty bez uwag; 
 
Na powyższym protokół zakończono. 

 
Protokołowała:  

Marzena Grunholc 
 


